



Studierådsmötesprotokoll 2014–09–17

Närvaro:	Carolina Sartorius	Studierådsordförande
	Sara Lindgren	Vice Studierådsordförande
	Elise Eborn	Studierådssekreterare, Jämlikhetsombud
	Per Ahlbom	Jämlikhetsombud
	Carl Nilsson Nyman	Kurskommissarie, Världsmästare
	Daniel Lundell	Kurskommissarie
	Jens Elofsson	Kurskommissarie
	Jens Gustafsson	Funktionär inom Studierådet, Studierådets Webbansvarig
	Peter Seimar	Funktionär inom Studierådet
	Rasha El-Manzalawy	Funktionär inom Studierådet
	Vilhelm Lundqvist	Funktionär inom Studierådet
	Niklas Karlsson	Funktionär inom Studierådet
	Evelynn See Sharp	Funktionär inom Studierådet
	Josefin Karlsson	Ordförande
	Alexander Pieta Theofanous	Vice Kårordförande för Utbildningsfrågor
	Filippa de Laval	
	Hampus Mauritzon	
	Sofia Siljeholm	

- §1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öppnat kl 12:08.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**
att adjungera Alexander Theofanous.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**
att godkänna dagordning.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt**
att godkänna protokoll från 2014-09-03 med redaktionella ändringar.
- §6 Information från studentrepresentanter Per berättade att han och och Elise hade varit på möte med Likabehandlingsombud och Sektionsordförande om LTH:s introduktion för nollorna - specifikt likabehandlingsföreläsningen, där det hade pratats om uppfattning av olika ord. Föreläsningen hade fått en överlag positiv mottagning enligt enkäten efteråt. På mötet pratades det även om att likabehandlingsföreläsningen är ett bra tillfälle att visa likabehandlingsombuden för nollorna.



Filippa berättade att hon hade varit på styrelsemöte för Institutionen för Datavetenskap. Svaret till UKÄ är godkänt och ute på språkgranskning. Institutionen har hela tiden underbudgeterat för att andra program läser deras kurser, vilket också ger problem med att de inte har samma förkunskaper. Det diskuterades även e-lärande, arbetsmiljö och en ny plattform för att samordna kurser.

Filippa berättade även att det håller på att utvecklas ett nytt ladok.

Alexander upplyste att om man vill sitta i fokusgrupp och utveckla ladok så är det i november i Stockholm.

Filippa sade ytterligare att forskning och utbildning går bättre pengamässigt, även om utbildning går lite back.

Elise berättade att hon hade varit på likabehandlingombudsmöte där det hade berättats att likabehandlingsgruppen blir ett kollegie istället för en arbetsgrupp, att samordna postbeskrivningen ska undersökas, ett material för funktionärsutbildning ska tas fram samt att Micaela, Vice Kårordförande med ansvar för studiesociala frågor söker medlemmar till en arbetsgrupp som ska jobba med heltsjukt - en kampanj för att upplysa om studenters sjukförsäkring.

Carolina berättade att hon hade varit på möte för Utbildningsnämnd A där det togs beslut om nya grundblocken för C och D-programmet, svaret till UKÄ går bra, och Per Andersson vill utveckla CEQ-mötena för att få bättre koll på de skriftliga delarna av kurserna.

Per sade att studenter ofta vill ha mindre belastning och att även med utvärdering kan det bli svårt att veta vilken nivå man ska hålla, och att det kan vara bättre att ta upp stöd och hjälp vid till exempel rapportskrivning.

Carolina berättade också att de hade pratat om satsningarna på e-lärande på mötet.

§7 Meddelanden

Carolina meddelade att Alexander letar efter studenter till att betatesta den nya lär- och timplanen.

Alexander utvecklade ovan sagda med att det finns en betaversion att utvärdera, samt att första mötet har varit men det går bra att haka på.

Carolina påminde om att det är utbildning om rättighetslistan den 2 oktober och att alla som kan får gå.



Carolina berättade även att hon hade varit på SRX-möte där de pratade om att LTH fortfarande går back, vilket betyder att institutionerna kommer få mindre pengar från och med nästa år. Alexander påpekade att det är bra att ta upp på CEQ-möten och fråga om det kommer beröra kursen.

Per sade att man kan ha en kväll där man diskuterar det viktigaste i varje kurs.

Carolina höll med, men tillade att det är inte så många institutioner där studierådet har reell makt, men att man iallafall kan påverka Institutionen för Datateknik.

Alexander berättade att SRKår rekryterar, samt förklarade att det är som SRD men på Kåren. Han berättade även att de just nu arbetar med en kursutvärderingsmall och att det är öppet och stort och fritt fram för alla att gå med. Utöver detta sade han att nollor och gamla sökes till fokusgrupper om e-lärande och hur LTH:s utbildningar kommer se ut 2025, dessa kommer träffas på lunchen om den 30 sept och 1 okt.

Filippa sade även att Utbildningsutskottet skickar ut nyhetsbrev, och att man ska säga till om man vill få det.

§8 Valärenden och
nomineringar

Alexander berättade att det hade skett ett misstag vid valen till ordinarie och suppleanter till Institutionsstyrelsen för Datateknik, så att det därför är för många som sitter på dessa poster, vilket måste lösas, förslagsvis på nästa Studierådsmöte.

Följande personer föreslogs entledigas från posten fjärdesuppleant i Institutionsstyrelsen för Datavetenskap:

- Christian Hernvall, ada10ch1.

Mötet **beslöt**

att entlediga Christian Hernvall från fjärdesuppleant i Institutionsstyrelsen för Datavetenskap.

§9 Pågående kurser

Carolina frågade ifall det fanns kursombud i alla pågående kurser.

Det fanns inga nollor eller tvåor som läser kinainriktningen närvarande.

Rasha sade att hon kunde bli kursombud i Datorkommunikationen.

Sofia sade att hon trodde att Axel Mårtensson och Erik Gärtner var kursombud i antingen Realtidsprogrammeringen eller Reglertekniken, men att det inte finns någon i Matematisk Statistik, men kan fråga om någon vill i eftermiddag.

Sara sade att hon och Elin kan bli kursombud i Linjär Algebra.



Carolina sade att man kan fråga Astri eller Sandra om de vill vara kursombud i Digital Kommunikation.

Niklas sade att D-treorna har tenta på samma dag, men att de kollar upp om det går att flytta en av dem.

Vilhelm sade att databladerna till labbarna i Digitaltekniken är rätt förvirrande.

Josefin undrade hur läsvecka åtta ska funka denna läsperioden samt i framtiden, eftersom det är rätt skönt med en inläsningsvecka innan tentorna.

Carolina svarade att torsdag och fredag är tänkta som inläsningsdagar, men att man kommer kunna få schemalagda aktiviteter på måndag till onsdag, dock inte denna första läsperiod.

Per undrade om man inte kunde börja tidigare istället för att lägga tentorna efter jul.

Daniel svarade att professorerna forskar och har semester på sommaren, samt att som student så blir det svårt att skaffa sommarjobb om man har ännu färre veckor att tillgå.

Alexander sade att läsårsindelningen inte kommer ändras, men att studierådet ska vara uppmärksamma på att kursansvariga inte lägger in extrarejer, som ökar kursinnehållet, på extraveckan.

§10 Avslutade kurser

Carolina sade att Programledningen för C hade skickat ut inbjudningar till CEQ-mötena, men att Programledningen för D inte hade gjort det än. Hon har påmint dem, och påminde alla att fylla i slutkommentarerna innan den 25 september.

Per undrade hur det går med CEQ för avancerade kurser.

Alexander svarade att de är på gång, men inte så snabbt.

Josefin sade att man bör vara noggrannare med att kursombud i läsperiod fyra inte ska åka på utbytesstudier, då CEQ-mötena är på hösten.

§10.1 Sektionssafari

Carolina undrade vem i studierådet kunde vara med på Sektionssafarin, och vad som skulle vara roligt att göra för att värva nollor till studierådet.

Josefin sade att en gång hade de haft en CEQ-enkät om nollningen och staben, vilket var roligt.

Carolina sade att Kårens utbildnings-gnuggisar är fina.

Carl sade att det är värt att få nollan att gilla studierådet på facebook.

Carolina sade att det är bra att göra reklam för att fler ska bli kursombud.

Josefin föreslog att iscensätta ett studierådsmöte.

Alexander föreslog att ha en tävling där man vinner något, till exempel ett USB-minne.



- §10.2 Speak Up Days Per sade att han är ansvarig för Speak Up Days, där Kåren pratar om utbildning på campus, och att han behöver en projektgrupp som kommer börja planera nästa vecka - om man vill vara med är det bara att fråga honom. Speak Up Days är sedan läsvecka tre i läsperiod två.
- §11 Studiekvällar Carolina berättade att studiekvällarna under nollningen hittills har gått bra, och att nästa vecka så håller Sara i det - så man sa hjälpa henne laga mat. Hon tillade även att det har funkade bra när Staben har sagt att nollningsuppdrag inte får utföras på studiekvällstid.
- §12 Anonyma och Digitala Tentor Carolina berättade att om vi drar i det kan vi få anonyma tentor, då det redan används på vissa ställen på Lunds Universitet. Per sade att det är bra, speciellt i kurser med färre studenter. Daniel berättade att systemet kommer gå ut på att man anmäler sig till sina tentor, även ordinarie, och då får en kod som man skriver på sin tenta. Josefin undrade hur de ska kolla att koderna är unika. Daniel svarade att tentavakterna kollar ID och kod på tentan.
- Carolina berättade att bland annat Handels i Stockholm har digitala tentor. Per sade att ifall det höjer kostnaderna så är det nog inte värt det. Alexander svarade att det kommer spara pengar då tentorna rättas.
- Jens G frågade ifall man behöver en egen bärbar dator för att göra tentan isåfall.
- Carolina höll med om att alla måste ha samma rätt och möjlighet att genomföra tentan, och frågade om studierådet trodde att studenterna hade tjänat på att ha digitala tentor. Studierådet var tveksamt inställda.
- Daniel sade att det kommer göra skillnad för de som ska rätta, Per sade att ifall man har dålig handstil så kan det underlätta, men att om man satsar på ett nytt system för tentor som leder till pengabrist och färre matteövningar så är det inte bra.
- Jens G undrade även hur det i praktiken skulle fungera. Per sade att på Handels skriver de nog mer löpande text än vad teknologer gör på sina tentor, vilket kan påverka.
- §13 Övrigt Carl sade att det behövs fler som är intresserade av utbytesstudier, bland annat en till Världsmästare, så om man är intresserad så ska man maila honom.
- Carolina sade att D-sektionen har ett masterprogram, men att



det inte utvärderas så mycket som det skulle kunna, och att det är bra att ha kontakt med studenterna som läser det så att man har koll på att det funkar.

Carl undrade hur denna kontakt skulle fungera.

Carolina svarade att det finns en masterföreståndare som då skulle sköta kontakten.

§14 OFMA

Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl 13:13.

Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn
Studierådssekreterare

Carolina Sartorius
Studierådsordförande